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 Sote-uudistuksen yhteydessä myös sosiaalitoimen palvelut siirtyvät 

hyvinvointialueelle. Ruoveden kunnan sosiaalitoimi on toiminut 
sisäilmaongelmien vuoksi väistötiloissa, joiden käyttömahdollisuus päättyy 
vuoden vaihteeseen. Vuodenvaihteen jälkeen sosiaalitoimen tilat siirretään 
terveyskeskuksen tiloihin. Tämä edellyttää, että huonetilat saadaan 
muutettua niin, että tiloissa voidaan palvella asiakkaita turvallisesti ja 
asianmukaisesti. 

 
 Tekninen johtaja, yhdyskuntatekniikan pällikö sekä va. kunnanjohtaja on 

kokoustanut tilamuutoksista ja -tarpeista Keiturin Soten sekä 
sosiaalitoimen edustajien kanssa. Tässä yhteydessä on käyty läpi sitä, 
mitä muutostarpeita tiloihin vaaditaan. Karkean arvion mukaan muutostyöt 
voisivat olla noin 60 000 euroa. Muutostöitä päästään aloittamaan 
aikaisintaan 1.11.2022. Muutostyöt tehdään Ruoveden kunnan omalla 
työvoimalla. 

 
 Koko sotemuutoksia ja niihin liittyviä muutostöitä varten on vuoden 2022 

investointisuunnitelmassa varattu rahaa yhteensä 500 000 euroa. 
Tarkempi kuvaus ja selvitys sosiaalitoimea koskevasta muutostyöstä 
esitetään kokouksessa.  
 

Esittelijä Tekninen johtaja Marja Rantanen 
 

Päätösehdotus Tekninen lautakunta hyväksyy esitetyt muutostyöt esitetyn suunnitelman 
mukaisesti. 
 

Käsittely Keskustelun aikana jäsen Anita Viljanmaa teki Jussi Nurmen ja Hanna 
Kymäläinen-Rikkosen kannattamana esittelijän ehdotuksesta poikkevan 
päätösesityksen. 

  
 Esitetyn päätösesityksen mukaan: 

• Koko todellisesta tilatarpeesta tulee tehdä lisäselvitys. 
• Ennen remontin aloittamista Harjukodin sisäilmasta tulee tutkia 
mahdolliset haitta-aineet ym. sisäilmaongelmat. Näin varmistetaan, että 
sisäilmaongelmia ei taas jatkossa tulisi. 
 
Vastaesityksen jälkeen jäsen Anne Hackman teki Raimo Louhion ja Janne 
Lahtisen kannattamana uuden vastaesityksen jonka mukaan: 
• Ennen Remontin aloittamista Harjukodin sisäilmasta tulee tutkia 
mahdolliset haitta-aineet ym. sisäilmaongelmat. Näin varmistetaan, että 
sisäilmaongelmia ei taas jatkossa tulisi. 
 
Keskustelun kuluessa puheenjohtaja rajasi keskustelun koskemaan 
käsittelyssä olevaa kunnostusasiaa. 
 
Keskustelun päätteeksi puheenjohtaja totesi, että koska asiassa oli annettu 
kaksi päätösehdotuksesta poikkeavaa kannatettua vastaehdotusta, on 
asiasta suoritettava äänestys. 
 
Ensin suoritetaan äänestys, jossa äänestetään esitettyjen vastaehdotusten 
välillä.  
 



Suoritetutussa kädennostoäänestyksessä Anita Viljanmaan tekemää 
vastaehdotusta kannattivat Jussi Nurmi ja Hanna Kymäläinen-Rikkonen. 
Anne Hacmanin ehdotusta kannattivat Jyrki Jokinen, Raimo Louhio ja 
Janne Lahtinen. 
 
Äänestyksen tuloksena Anne Hackmanin esitys valittiin vastaesitykseksi 
äänin 4-3. 
 
Tämän jälkeen äänestettiin pohjaesityksen ja Anne Hacmanin tekemän 
vastaesityksen välillä. 
 
Suoritetussa kädennostoäänestyksessä kaikki jäsenet kannattivat Anne 
Hacmanin vastaesitystä. 
 

Päätös Tekninen lautakunta päättää, että ennen remontin aloittamista Harjukodin 
sisäilmasta tulee tutkia mahdolliset haitta-aineet ym. sisäilmaongelmat. 
Näin varmistetaan, että sisäilmaongelmia ei taas jatkossa tulisi. 


